
Zápis ze zasedání AS PřF UJEP  

konaného dne 17. 6. 2015 

 

Přítomni:   Bc. Jakub Braborec, Bc. Martin Fišer (od 4. bodu jednání), doc. RNDr. Milan 
Gryndler, CSc., Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., Mgr. Vladan Hruška, Ph.D., doc. RNDr. Eva 
Jozífková, Ph.D., doc. Ing. Zdeňka Kolská, Ph.D., RNDr. Jan Krejčí, Ph.D., doc. RNDr. Dušan 
Novotný, CSc., Bc. Luboš Pieter, Michal Prekop, Bc. Jiří Smejkal, Mgr. Lenka Součková, Mgr. 
Květuše Sýkorová  

Nepřítomni:  

Omluveni:  Mgr. Tereza Knapová, 

Hosté:   doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. (děkan PřF), Ing. Petr Lauterbach (tajemník PřF) 

 
 Program zasedání:  
 

1. Schválení programu zasedání.  
2. Schválení zápisu z minulého zasedání.  
3. Projednání a schválení Výroční zprávy PřF za 2014.  
4. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření PřF za 2014.  
5. Různé 

 
 
Zahájení: 13:00 

 

 

Jednání: AS PřF je usnášeníschopný -  při jednání přítomno 13 z 15 členů, od bodu 4 přítomno 
14 členů z 15 

 

 

1. Předsedkyně AS PřF doc. Ing. Zdeňka Kolská, Ph.D. přednesla návrh programu.   

hlasování:13-0-0   
     (schváleno) 

 

 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 

hlasování:13-0-0   
     (schváleno) 

 

 

3. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti PřF za 2014 uvedl děkan fakulty doc. 
Pavlík. 

Návrh usnesení: AS PřF schvaluje Výroční zprávu o činnosti PřF za 2014 dle $27 odst. 1, 
písm. d) zákona o VŠ. 

hlasování:13-0-0   
     (schváleno) 

 



4. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření PřF za 2014 opět uvedl děkan fakulty. 
V diskuzi byl vyjasněn vztah některých tabulkových údajů. 

 
Návrh usnesení: AS PřF schvaluje Výroční zprávy o hospodaření PřF za 2014 dle $27 
odst. 1, písm. d) zákona o VŠ (s tím, že navržené změny budou do Výroční zprávy o 
hospodaření zapracovány).  

 

             hlasování:14-0-0   
             (schváleno) 

 
 
5. Různé 
 

a) Kolega Hruška doporučil soustředit pozornost na získávání zahraničních studentů, např. 
z Ukrajiny. Pan děkan uvedl, že snahy v tomto směru (např. na informatice) jsou vyvíjeny 
již nejméně 3 roky a upozornil na procedurální problémy (např. uznávání ukončení střední 
školy v zahraničí). 

 

b) Kolega Hruška upozornil, že při opakovaných výběrových řízeních uchazeč musí 
opakovaně předkládat materiály, které ale již mají být založeny na UJEP z předchozích 
řízení.  

 

c) Předsedkyně AS PřF navrhla termíny pro podzimní zasedání AS: 7.10. (bude nutné 
vyhlásit volby nového AS PřF) a 9.12. s tím, že 9.12. by se uskutečnilo i shromáždění 
akademické obce. 

             hlasování:14-0-0   
             (schváleno) 

d) Děkan PřF informoval, že bude muset být ustavena etická komise PřF. 

 

e) Předsedkyně informovala, že na zasedání akademického sněmu AV byla naše univerzita 
kriticky zmiňována ve vztahu ke složení našeho univerzitního senátu. 

 

  

 

Příští zasedání AS PřF se uskuteční 7.10.2015 od 13 hodin. 

 

Ukončení: 14:05 

Formát hlasování: A-N-Z 

Zapsal: doc. RNDr. Dušan Novotný, CSc. 

 

 

        Doc. Ing. Zdeňka Kolská, Ph.D. 

         předsedkyně AS PřF UJEP 


